
Jeg heter Natalia Tyse, og er på mitt 6. semester på veterinærmedisin på Ås. Jeg er en 
engasjert og sosial student, som nå stiller til valg til fakultetsstyret VET. Jeg ønsker særlig 
å jobbe for at studentenes stemme skal bli hørt, og for å mer praksis i de første 
studieårene.   
 
Jeg var nestleder i studentrådet VET i fjor, og stortrivdes med vervet. Det var nyttig og 
motiverende å lære mer om hva de ulike delene av fakultetet jobber med, og å få 
muligheten til å påvirke. Jeg har også organisasjonserfaring fra verv i ulike organisasjoner 
og sosiale foreninger. Jeg har bakgrunn bla. fra landbruket og miljøorganisasjoner, og er 
særlig interessert i bærekraft og En helse. Jeg er vant med å jobbe med mange ulike 
mennesker om mange ulike tema, og å sammen finne en løsning som funger best for 
flest mulig.  
 
Som student på første kull med ny studieplan, vet jeg hvor viktig det er med et tett 
samarbeid og god kommunikasjon mellom studentene og resten av fakultetet. Jeg har 
vært klasserepresentant for k21de siste årene, og har fått nyttig erfaring med å samle inn 
innspill og ta aktuelle saker fra kullet videre på en representativ måte. Alt fra 
gjennomføring av eksamen, studiehverdag og husdyrpraksis. Jeg ønsker å fortsette dette 
arbeidet i fakultetsstyret, et verv som virker veldig spennende. Jeg håper også at 
Veterinærhøgskolen kan bli en enda tydeligere del av NMBU, både faglig og sosialt. 
 
 
My name is Natalia Tyse, and I’m on my 6th semester at veterinary medicine. I’m an 
active and social student, and I’m now running for the Faculty Board at VET. I want to 
make sure that the students voices are heard, and to get even more practical classes 
during the first years at vet school.  
 
I was deputy leader for the student council VET last year, and really liked the position. It 
was a good experience and motivating to learn more about the different subgroups at 
the faculty, and to influence different processes. I also have experience from different 
organizations and associations, both political and social. My background is from 
environmental organizations and agriculture, and I am especially interested in 
sustainability and One Health. I am used to working with people from different 
backgrounds regarding different themes and finding a common solution together.  
 
As a student from the first year with a new study program, I know how important it is with 
good communication between the students and the rest of the faculty. I’ve had the 
position as class representative for the last year and a half. There I have learned how to 
gather inputs and opinions from the whole class and working with different cases in a 
representative way. Cases such as how the exams are being held, everyday study life 
and working with livestock. I want to continue working with these cases at the faculty 
board, which seems interesting. I also hope that the VET-faculty can become a bigger 
part of NMBU, both professionally and socially.  


